
1 

 

BRM.0002.21.2020 
Protokół Nr XXI/20 

z XXI sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 8 maja  2020 roku 

 
 

Obrady odbywały się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość –  

w zdalnym trybie obradowania -  od godz.9:00 do godz.10:15. 

             Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie – Pan J. Brant - prowadził posiedzenie z sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Rynie ul. Ratuszowa 2. 
 

            W obradach uczestniczyli: 
-     Radni Rady Miejskiej 

      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Skarbnik Gminy  -  Agnieszka Kozłowska – Budka 
 
                                  Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26 lutego 2020r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 1 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rynie na   

   2020r. Druk 2 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na    

    2020r.Druk 3 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta   
    Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 90/24, 90/25, 90/26, 90/27, 90/28.Druk 4 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania   
      przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 1/165,1/166,1/167,    
      1/168,1/169.Druk 5 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej,   
      oznaczonej nr 179/3 położonej na terenie miasta Ryn. Druk 6 
12. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,     
      ustalenia maksymalnej kwoty opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady  kształcenia   
      nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem  w 2020 roku. Druk 7 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości. Druk 8 
14. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa  
      w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom  
      w transakcjach handlowych. Druk 9 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych, które mogą gromadzić dochody na   
      wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu   
      sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w   
      tym planie oraz ich zatwierdzania. Druk 10  
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 11 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2020 - 2027. Druk 12 
18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Ryn   
      konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2021 rok. Druk 13 
19. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
20. Zamknięcie posiedzenia.                                                                                          

                                                     



2 

 

 Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia – w zdalnym trybie obradowania -  dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady 
Miejskiej. Stwierdził prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 15 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że część Radnych przekazała pytania 
drogą mailową i telefoniczną, ale gdyby w trakcie sesji Radni chcieliby zadać  jakieś pytania, to mogą 
to zrobić poprzez komunikator, albo telefonicznie dzwoniąc do Burmistrza Miasta i Gminy, bądź do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Ad. 2 Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że zaktualizowane zostały punkty 13,16 
i 17, w związku z tym zaproponował  przyjęcie porządku obrad ze zmianami. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26 lutego 2020r. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu z  
poprzedniej sesji w dniu 26 lutego 2020r. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
         między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
1/ wpłynęła odpowiedź Burmistrza MiG na pismo mieszkańców Sołectwa Mioduńskie w sprawie 
zainstalowania oświetlenia ulicznego na odcinku drogi gminnej. Pan Przewodniczący Rady odczytał 
treść pisma – stanowi ono załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
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2/ wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody ( PN.4131.102.2020 ) dotyczące stwierdzenia 
nieważności uchwały Nr XIX/137/20 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 29.01.2020r. w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ryn  w części dotyczącej  
§ 10 ust.2 pkt 1 – rozstrzygnięcie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu 
 
3/ wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody ( PN.4131.121.2020 ) dotyczące stwierdzenia 
nieważności uchwały Nr XX/150/20 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 26.02.2020r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Ryn oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków w części dotyczącej § 1 ust.2 i ust. 3 załącznika nr 2 
do uchwały -  rozstrzygnięcie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu 
 
4/ wpłynęła petycja dotycząca opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Poinformował, że w marcu 
udzielona została odpowiedź  o tym, że korespondencja ( odnośnie schroniska w Radysach)  została 
przesłana Radnym dnia 5 marca br. Jednak z uwagi na występowanie zagrożenia zarażenia 
koronawirusem temat ten nie był poruszany na sesji Rady Miejskiej w Rynie z uwagi na zawieszenie, 
do odwołania , wszystkich posiedzeń Komisji Rady oraz posiedzeń Rady Miejskiej w Rynie.  
- pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że do dnia dzisiejszego nic się w tej sprawie 
nie zmieniło ponieważ w dalszym ciągu nie ma stacjonarnych posiedzeń. Dodał, że temat zostanie 
rozpatrzony kiedy Rada, Komisje powrócą do normalnej pracy.  
 
5/ wpłynęła petycja dotycząca sieci 5G, jednak w otrzymanej korespondencji nie ma adresu zwrotnego. 
Dodał, że zgodnie ze stanowiskiem Kancelarii Prawnej obsługującej Gminę, wskazanie miejsca 
zamieszkania lub siedziby podmiotu wnoszącego petycję musi być określone. Ponieważ nie ma 
wskazanego miejsca zamieszkania, siedziby – petycja pozostaje bez rozpatrzenia 
- petycja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu  
 
6/ w dniach 4-5 marca gościła delegacja z Obwodu Kaliningradzkiego  w osobach przedstawiciela 
dumy rosyjskiej, gubernatora oraz mera miejscowości, z którą planowane jest nawiązanie partnerstwa  
 
7/ do końca maja radni są obowiązani do złożenia oświadczeń majątkowych. 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
         sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 

1/ gościła delegacja z Rosji z  miejscowości Laduszkin, z którą planowane jest podpisanie ewentualnej 
współpracy partnerskiej; planowany był też wyjazd do Rosji, który jednak nie doszedł do skutku, z 
uwagi na panującą sytuację ( koronawirusa). 
 

2/ przez ostatnie dwa miesiące nie odbywały się żadne bezpośrednie spotkania; odbyła się  jedna 
wideokonferencja z panem wojewodą na początku pandemii; była też wideokonferencja ze starostami;  
z marszałkiem, z kuratorem oświaty  
 

3/ jest przez cały czas w kontakcie ze wszystkim sztabami kryzysowymi zarówno w powiecie, jak i 
województwie; jest w bezpośrednim kontakcie z panem starostą i wszystkie sprawy związane z 
koronawirusem są załatwiane na bieżąco; na początku pandemii były przepychanki dotyczące tego kto 
ma odpowiadać za kwarantannę w danych gminach; otrzymaliśmy nakazy od wojewody dotyczące 
przeprowadzenia przez Gminę kwarantanny, jednak nie było do tego żadnych podstaw prawnych; 
zgodnie z ustawą za kwarantannę odpowiada wojewoda  
 
4/ poinformował, że urząd w tym czasie pracował w 100%; jednak  były i są ograniczenia , co do 
wejścia do urzędu, niemniej jednak na żadnym etapie pracy w tych dwóch miesiącach nie były 
zawieszone żadne działy, wszystko funkcjonowało, jak przed koronawirusem, z ograniczeniem wejścia 
do urzędu i dalej to tak funkcjonuje;  jest okienko podawcze, gdzie pracownicy urzędu pełnią dyżur; 
jeżeli jest potrzeba proszą pracowników merytorycznych, żeby zeszli do okienka i załatwiali sprawy. 
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Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 1 

 

Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że z chwilą nadejścia zarazy podjęli z 
Panem Burmistrzem decyzję o zawieszeniu działalności wszystkich Komisji i Rady związku z 
wprowadzonym zakazem zgromadzeń. W późniejszym okresie pojawiła się możliwość zdalnego 
obradowania  Komisji i Sesji, w związku z tym zostały podjęte działania, żeby takie Komisje i Sesje się 
odbyły. Stwierdził, że należy zmienić plan pracy, W marcu i kwietniu posiedzenia  się nie odbyły i 
postawiono w projekcie uchwały krzyżyk. Natomiast w maju i czerwcu sesje odbędą się tylko wtedy 
jeśli tego będzie wymagała  zwykła działalność Gminy.  
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że z upoważnienia Komisji Pan 
Burmistrz został upoważniony do przedstawienia opinii Komisji o projektach uchwał. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ Komisja Rewizyjna - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
2/ Komisja Oświaty, Kultury i Sportu - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
3/Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia - jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 
4/ Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 1 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/151/20  stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w   
         Rynie na 2020r. Druk 2 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – wyjaśnił, że jest tu podobna sytuacja, jak przy zmianie 
planu pracy Rady. W marcu i kwietniu posiedzenia się nie odbyły, w maju, czerwcu odbędą się, jeśli 
będzie taka potrzeba. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że  Komisja Rewizyjna - jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/152/20  stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 

Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 

Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 

Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie   

        na 2020r. Druk 3 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że zmiana jest taka sama , jak w przypadku 
wcześniejszych planów: w marcu i kwietniu posiedzenia się nie odbyły, w maju i czerwcu odbędą się 
jeśli będzie taka potrzeba. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ Komisja Rewizyjna - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
2/Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
3/ Komisja Oświaty, Kultury i Sportu - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
4/ Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia - jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na 2020r. Druk 3 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/153/20  stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 

Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 

Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 

Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
        przestrzennego  Miasta  Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 90/24, 90/25,  
        90/26, 90/27, 90/28.Druk 4 

 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że projekt uchwały dotyczy działek na których ma 
powstać jeden budynek „Dla zaradnych”. Zmiana dotyczy przede wszystkim zwiększenia ilości 
kondygnacji  budynku z 3 na 4. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że mapka szczegółowa do planu jest 
czytelna, natomiast obok jest malutka mapka, która usytuowywuje to miejsce zmiany planu 
zagospodarowania na przestrzeni  jakiegoś większego terenu i ta mapka jest zupełnie nieczytelna. 
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Poprosił, aby to zmienić tak, aby ta malutka mapka była czytelna, żeby można było gdzieś znaleźć to 
miejsce, gdzie my chcemy to usytuować.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  Miasta  Ryn w części obejmującej 
działki o nr geodezyjnych 90/24, 90/25, 90/26, 90/27, 90/28.Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/154/20  stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 

Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 

Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 

Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania   
          przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych    
          1/165,1/166,1/167,1/168,1/169.Druk 5 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że działki te położone są na byłym ośrodku 
wypoczynkowym „ Szczygłowice ”. Głowna zmiana dotyczy zbliżenia się z zabudową do linii brzegowej. 
Zgodnie z przepisami musi być 100 m i tak było zapisane w planie zagospodarowania, niemniej jednak 
tam budynki istnieją już  w tej bliskiej zabudowie. Chodzi o inwestycję, która miałaby być między 
budynkiem, który w tej chwili jest restauracją, a terenem w stronę drogi przy ul. Mazurskiej.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej 
działki o nr geodezyjnych 1/165,1/166,1/167,1/168,1/169.Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/155/20  stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 

Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 

Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 

Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej,   
          oznaczonej nr 179/3 położonej na terenie miasta Ryn. Druk 6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że o kupno nieruchomości wystąpił wieloletni 
dzierżawca. Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego działka jest przeznaczona pod 
tereny zielone. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej nr 179/3 położonej na 
terenie miasta Ryn. Druk 6 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/156/20  stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 

Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 

Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 

Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 

 

 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego   
           nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty opłat pobieranych przez szkoły wyższe i  
           zakłady  kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia objętych   
           dofinansowaniem  w 2020 roku. Druk 7 
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – poinformowała, że zgodnie z art. 70a Karty  nauczyciela w 
budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia się środki na doskonalenie zawodowe 
nauczycieli w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia 
osobowe nauczycieli. Kompetencją Rady Miejskiej jest podjęcie uchwały odnośnie planu 
dofinansowania. Każdorazowo taki plan jest uzgadniany z dyrektorem placówki oświatowej. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu - jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty opłat 
pobieranych przez szkoły wyższe i  zakłady  kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form 
kształcenia objętych dofinansowaniem  w 2020 roku. Druk 7 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/157/20  stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 

Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 

Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 

Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od  
          nieruchomości. Druk 8 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że uchwała pozwoli na łatwiejsze przesunięcie 
płatności w związku z koronawirusem. Dodał, że nie ma uchwały umarzającej  zobowiązania ponieważ  
nie można w niej zawrzeć zapisów, które pozwoliłyby sprawdzić, czy faktycznie dany przedsiębiorca 
utracił w tym okresie dochody, czy nie utracił. Dodał, że została zrobiona analiza dotycząca kosztów 
podjęcia takiej uchwały, z której wynika, że w tym momencie Gminę nie stać na taką uchwałę, co nie 
oznacza, że przedsiębiorcy nie będą mieli umorzonych rat podatku. Będzie to się odbywało na 
zasadach obowiązujących obecnie, a  do każdego przypadku należy podejść indywidualnie. 
 
Pani A. Kozłowska - Budka– Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały ze zmianą. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał treść pytania zadanego przez: 
 
- Panią E. Fitza: 
„  Prosiłabym, aby Pan Burmistrz dokładnie określił na jaką pomoc Gminy mogą liczyć przedsiębiorcy, 
chodzi między innymi o zwolnienia z podatku i odroczenia ich płatności oraz  o w miarę szczegółowe 
informacje, jakie kryteria należy spełnić, aby otrzymać zwolnienie z podatku od nieruchomości.” 
 
-  Panią J. Kryńską-Cieśla: 
„ Jaką formę pomocy, w ramach tarczy antykryzysowej, przygotował Pan Burmistrz dla ryńskich 
przedsiębiorców ( ulgi , zwolnienia itp.).” 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że nasi przedsiębiorcy mogą skorzystać z odroczeń, z 
umorzeń. Wysokość będzie  zależała od tego, jaką szkodę poniósł dany przedsiębiorca. Do każdej 
sprawy należy podejść indywidualnie. Dodał, że przedsiębiorcy składają już wnioski o umorzenie 
płatności, o przesunięcia płatności. Wnioski spływają, są rozpatrywane.  
 
Pani A. Kozłowska - Budka– Skarbnik Gminy – poinformowała, że wszystkie informacje na ten temat są 
dostępne na stornie BIP. Znajdują się tam druki dotyczące umorzeń, rozłożenia na raty i wszelkiej 
pomocy.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości. Druk 8 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/158/20  stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
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Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której   
           mowa  w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym   
           opóźnieniom  w transakcjach handlowych. Druk 9 
 
Pani A. Kozłowska - Budka– Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa  w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 
marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym  opóźnieniom  w transakcjach handlowych. Druk 9 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
Uchwała Nr XXI/159/20  stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych, które mogą gromadzić  
          dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz   
          sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi   
          finansowanych, dokonywania zmian w  tym planie oraz ich zatwierdzania. Druk 10  
 

Pani A. Kozłowska - Budka– Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 

Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
określenia jednostek budżetowych, które mogą gromadzić dochody na wydzielonym rachunku, źródeł 
tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i 
wydatków nimi  finansowanych, dokonywania zmian w  tym planie oraz ich zatwierdzania. Druk 10  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 

radnych. 

Uchwała Nr XXI/160/20  stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
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Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 11 

 
Pani A. Kozłowska - Budka– Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 

Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 11 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 

radnych. 

Uchwała Nr XXI/161/20  stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
 
 
Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
           2020 - 2027. Druk 12 
 
Pani A. Kozłowska - Budka– Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 

Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2020 - 2027. Druk 12  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 

radnych. 

Uchwała Nr XXI/162/20  stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
 
 
Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie   
          Gminy Ryn konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na 2021 rok.    
          Druk 13 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przypomniał, że planowane było przeprowadzenie konsultacji i 
wprowadzenie budżetu obywatelskiego. Niestety sytuacja zmusza do wielu ograniczeń, szukania 
oszczędności. Zrezygnowano z części inwestycji , niestety  to nie będzie koniec.  
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Dodał, że chciałby się bardzo mylić, ale raczej to nie będzie koniec tych cięć. Przeprowadzenie 
budżetu obywatelskiego wiązałoby się ze sporymi kosztami, a pieniędzy niestety nie ma na ten rok.  
Dlatego jest propozycja zrezygnowania z budżetu obywatelskiego w tym roku. Wyraził nadzieję, że na 
drugi rok będzie możliwe przeprowadzenie tego budżetu. 
Nie jest to sytuacja komfortowa, ale nie mamy innego wyjścia. Dochodu już są znacznie mniejsze. 
Wpływy z subwencji, z Pit-ów, CIT-ów, dotacji niestety są coraz mniejsze i będą mniejsze. W jakim 
zakresie nie wiemy. Dlatego można się spodziewać kolejnych cięć, kolejnych oszczędności. Po prostu 
musimy ten rok w jakiś sposób przetrwać. Mamy do utrzymania szkołę , opiekę społeczną, urząd wiec 
niestety wszystkie ograniczenia są niezbędne.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – dodał, że wiele składników budżetu Gminy pochodzi z 
subwencji, z tego co dostaniemy od państwa. Dzisiaj  został podany komunikat Stowarzyszenia Miast 
Polskich o tym, że miasta generalnie  dostają mniejsze zwroty z PIT-ów o 40%. Stwierdził, że w 
zmianach budżetu można było zauważyć zmniejszenie subwencji oświatowej o ponad 43 000 zł, 
zmniejszenie dochodów. Podkreślił, że budżet obywatelski był ważną sprawą, zwłaszcza dla 
społeczeństwa, bo pozwoliłby uruchomić do dzisiaj niewykorzystane złoża, możliwości i działania 
naszych mieszkańców. Dodał, że jednak na dzień dzisiejszy jest to temat do odłożenia. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki - jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeprowadzenia na terenie Gminy Ryn konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego 
na 2021 rok. Druk 13 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 

radnych. 

Uchwała Nr XXI/163/20  stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokółu. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
 
Ad.19 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał  pytanie zadane przez Panią J. Kryńską-
Cieśla: 
1/ Od kiedy zostanie otwarte przedszkole. Jakie zabezpieczenia zostaną wprowadzone w związku z 
Covid 19 ? 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odnośnie zabezpieczeń odpowiedział, że jesteśmy w trakcie i ich 
wprowadzania mając na uwadze wydane rozporządzenie oraz nasze możliwości i maksymalne 
zabezpieczenie dzieci. W sprawie terminu otwarcia przedszkola stwierdził, że jeszcze ostateczna 
decyzja nie zapadła. Dodał, że jeżeli przedszkole zostanie otwarte, to nie szybciej niż od 18 maja. 
Podkreślił, że niestety ryzyko jest bardzo duże. Trudno jest oczekiwać, że dzieci nie będą się ze sobą  
bawiły. Trudno też sobie wyobrazić sytuację, że opiekunka będzie siedziała, jak kosmonauta w masce, 
w przyłbicy, kombinezonie, w rękawicach, bo te dzieci nie będą chciały brać udziału w takim 
przedszkolu. Dzisiaj mamy spotkanie z Panią Dyrektor. Są już jakieś wstępne ustalenia. Nie mniej 
jednak ostateczna decyzja w sprawie otwarcia przedszkola jeszcze nie zapadła. 
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Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał  pytanie zadane przez Panią J. Kryńską -
Cieśla: 
2/ Czy będzie wparcie oddziałów prewencji policji i pytanie o ratownikach na plażę ? 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odnośnie wsparcia policji odpowiedział, że jeszcze nie wiadomo, czy 
ono będzie ponieważ policja ma teraz szereg innych zadań do wykonania i jeszcze nikt nie podjął 
decyzji, czy takie wsparcie będzie , czy nie.  
Odnośnie ratowników poinformował, że zostało wysłane do sieci ogłoszenie o naborze. Dodał, że tak 
naprawdę nie wiemy, czy te plaże będą otwarte, jak one będą miały wyglądać. Nie mniej jednak takie 
zapotrzebowanie jest. Na razie nie mamy ratowników chętnych do pracy na plaży. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – zaapelował do osób, które mają znajomych, którzy są 
ratownikami, aby wskazali takie osoby. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał  pytania zadane przez Panią J. Kryńską -
Cieśla: 
 
3/ Czy Pan Burmistrz udostępnił Poczcie Polskiej dane mieszkańców i czy do wyborów zostały 
skompletowane komisje wyborcze ? 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odnośnie komisji wyborczych odpowiedział, że nie ma żadnej komisji 
ponieważ na około 60 zgłoszeń, do pracy w komisjach pozostało 13 chętnych, z tego 7 osób 
zgłoszonych przez komitet PIS.  
Odnośnie udostepnienia danych Poczcie Polskiej odpowiedział, że tych danych nie przekazał, bo nie 
widział żadnych podstaw prawnych do ich przekazania.  
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał  pytania zadane przez Panią J. Kryńską -
Cieśla: 
 
4/ Jak wygląda opieka senioralna w Gminie, czy seniorzy są zaopiekowani ? 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że w związku z epidemią u nas nic się nie zmieniło. 
Pracownicy opieki społecznej opiekują się osobami, którymi się opiekowali. Opieka ta nie została w 
żadnym momencie przerwana, nie została w żaden sposób ograniczona. Dodał, że trzeba było 
zabezpieczyć pracowników. Zakupione zostały przyłbice, maseczki, rękawice, są również do dyspozycji 
kombinezony. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał  pytania zadane przez Panią J. Kryńską -
Cieśla: 
 
5/ Czy Miasto i Gmina będą brały udział w programie małej retencji ? 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że trudno powiedzieć, czy będziemy brali udział w tym 
programie ponieważ bardzo niewiele informacji do nas spływa. Dodał, że jeżeli będą znane szczegóły 
będą podejmowane decyzje. Nie wiadomo, czy Gmina będzie partnerem, trudno w tej chwili na to 
pytanie odpowiedzieć. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał, że  Pani J. Kryńską –Cieśla prosi o 
informację na temat mobilnego PSZOK-u. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że mobilny PSZOK ruszy od tej soboty, między godziną 
8:00, a 12:00, przy parkingu na ul. Zielonej. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przypomniał, że 13 maja zbierane będą w naszej 
Gminie odpady gabarytowe, 14 maja elektrośmieci. Stwierdził, że dodzwonienie się na numer 
stacjonarny do naszego związku jest niemożliwe. Trzeba wejść na stronę internetową i tam są trzy 
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numery komórkowe i któryś z tych numerów jest numerem dyżurującym danego dnia. Poinformował, że 
aby odpady gabarytowe zostały odebrane trzeba to wcześniej do nich zgłosić. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał  pytania zadane przez Pana I. Nieckarza: 
 
1/ Czy w tym roku będzie ukwiecone miasto? 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że infrastruktura zielona nie będzie w tym roku 
rozbudowywana, bo nie mam na to pieniędzy, ale kwiaty zostały już zamówione i w następnym 
tygodniu te rośliny się już pojawią. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał podziękowanie w swoim imieniu oraz 
podziękowanie od Pani J. Kryńskiej-Cieśla – Panu T. Alończykowi, który od dłuższego czasu pracuje 
nad tym, abyśmy mogli odbyć to spotkanie na takich zasadach, jak to miało miejsce dzisiaj. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że po ostatnich wydarzeniach, jakie miały 
miejsce na terenie naszego Powiatu, gdzie przyjechało trzech panów, którzy popływali sobie na 
jeziorze. Niestety jeden z tych panów utonął i tutaj rodzą się pytania na jakiej zasadzie panowie 
przyjechali, do kogo przyjechali, czy oni wynajęli ten dom. Podkreślił, że są  jakieś obostrzenia i bardzo 
prosi, aby podchodzić do tego nie z jakąś tam rezerwą, a z przekonaniem, że to jest słuszne i tak 
należy uczynić. Dodał, że widzi na terenie miasta, że wiele osób chodzi w maskach zawieszonych pod 
szyją, albo w ogóle bez maski. W długi weekend majowy na naszych działkach, oczywiście było też 
wielu właścicieli tych nieruchomości, ale zdaję sobie też sprawę, że przyjechało do nas wielu gości, 
żeby sobie odpocząć, co zostawia bez komentarza. Stwierdził, że liczy na rozsądek naszych 
mieszkańców i myśli, że będzie lepiej się nam żyło, jeżeli będziemy do tematu tego podchodzić 
bardziej restrykcyjnie. Poprosił o skupienie się na tym, żebyśmy w tym czasie kiedy już będzie można,  
spotykali się w tym gronie, w którym żyjemy, żeby nikogo nam nie ubyło. 
 
 
Ad.20 Zamknięcie posiedzenia.                                                                                          
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady 
zamknął obrady. 
 
                                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:  
Bożena Dybała                                                                           Juliusz Brant 
 

 


